

Date: 5 April 2024

H.E Dr. Maryam Buti Al Suwaidi Chief Executive Officer Securities & Commodities Authority Abu Dhabi – UAE

H.E Hamid Ali Chief Executive Officer- Dubai Financial Market Dubai – UAF

Greetings,

Subject: Repurchase of outstanding U.S.\$500,000,000 Trust Certificates due 2025

Please be informed that National Central Cooling Company PJSC ("Tabreed") has successfully conducted a tender offer for the repurchase of certain of its outstanding U.S.\$500,000,000 Trust Certificates due 2025, subject to the terms and conditions described in a tender offer memorandum dated 18 March 2024 (the "Tender Offer Memorandum"). The tender offer, initially announced on 18 March and subsequently extended to 3 April 2024, resulted in the acceptance for repurchase of U.S.\$200,688,000 of these trust certificates. An additional U.S.\$39,000,000 of these trust certificates had already been purchased prior to the announcement of the tender offer and are currently held by Tabreed.

The aggregate face amount of the trust certificates that Tabreed had already purchased and has accepted for purchase, pursuant to the tender offer, is a total of U.S.\$239,688,000 out of the outstanding U.S.\$500,000,000 trust certificates. The buyback is part of Tabreed's active management of its debt profile to optimise its cost of funding and further strengthen its balance sheet.

التاريخ: 5 أبريل 2024

سعادة د. مريم بطي السويدي المحترمة الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظي— دولة الإمارات العربية المتحدة

> سعادة/ حامد علي المحترم الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

> > تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: إعادة شراء شهادات الاستحقاق القائمة بقيمة 500,000,000 دولار أمربكي والمستحقة في عام 2025

نود أن نعلم سيادتكم إلى أن الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع ("تبريد") قد باشرت بنجاح عرضاً لإعادة شراء بعض شهادات الاستحقاق القائمة بقيمة 500,000,000 دولار أمريكي والمستحقة في عام 2025، وذلك وفقًا للشروط والأحكام الموضحة في مذكرة عرض الشراء المؤرخة في 18 مارس 2024 (مذكرة عرض الشراء). هذا وقد اتضحت معالم العرض الذي تم الإعلان عنه أولاً في 18 مارس وتم تمديد ذلك لاحقًا إلى أبريل 2024، بحيث تم قبول عرض لشراء مبلغ 200,688,000 دولار أمريكي من هذه الشهادات المؤشر عليها بالاستحقاق. كما قامت شركة تبريد بشراء مبلغ إضافي قدره 39,000,000 دولار أمريكي من هذه الشهادات المؤشر عليها بالإعلان عن عرض الشراء، وهي الشهادات المؤشر عليها بالاستحقاق قبل الإعلان عن عرض الشراء، وهي القيمة التي تحتفظ بها الشركة حاليًا.

كما تجدر الإشارة إلى إجمالي القيمة الإسمية لشهادات الاستحقاق التي قامت تبريد بشرائها مسبقًا والتي قبلت شراءها بموجب عرض الشراء تبلغ 239,688,000 دولار أمريكي من إجمالي شهادات الاستحقاق القائمة بقيمة 500,000,000 دولار أمريكي. حيث تعد عملية إعادة الشراء هذه جزءًا رئيسيًا من جهود تبريد لإدارة ديونها بشكل فعال، بهدف تحسين تكاليف التمويل وتعزيز مركزها المالي.

مکــاتب تبریـــد، مدینـــة مصــدر، أبوظـبي Tabreed Offices, Masdar City, Abu Dhabi

صندوق البريد: 29478 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة PO Box 29478 Abu Dhabi, United Arab Emirates T +971 2 2020400 F +971 2 445 5008 E info@tabreed.ae Commercial Licence No. 506206



A weblink to access the Tender Offer Memorandum and details of the results and acceptance of the tender offer are available at https://www.londonstockexchange.com/news-article/78SU/result-of-tender-offer/16407749. A complete description of the terms and conditions of the tender offer is set out in the Tender Offer Memorandum.

For more information, please do not hesitate to contact us.

نرجو التنويه على أن تفاصيل مذكرة عرض الشراء والتفاصيل الخاصة بنتائج عرض الشراء وقبولها متاحة للاطلاع من خلال الرابط الآتي الخاص بسوق لندن للأوراق المالية:

https://www.londonstockexchange.com

حيث يتضمن الرابط وصفاً شاملاً للشروط والأحكام الخاصة بعرض الشراء المنصوص عليها في مذكرة عرض الشراء.

لمزيد من المعلومات يرجى منكم عدم التردد بالتواصل معنا.

De Moye

شون ماجي / Sean Magee أمين سر مجلس الإدارة / Secretary of the Board of Directors

تبريد لم tobreed الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع
NATIONAL CENTRAL COOLING COMPANY PJSC

مكاتب تبريــد، مدينــة مصــدر، أبوظـبي Tabreed Offices, Masdar City, Abu Dhabi